
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι η μέριμνα για τη στή-
ριξη και ανάπτυξη της Ελληνικής Αμυντικής Βιομηχανίας αποτελεί πάγια προτεραιότητα 
του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας. Προς την κατεύθυνση αυτή, το Πολεμικό Ναυτικό θα 
εξακολουθήσει να λαμβάνει υπόψη του τις επιλογές που του παρέχει η εθνική ναυπη-
γική βιομηχανία, ανάλογα με τις ανάγκες του και σύμφωνα με το υφιστάμενο νομοθετικό 
πλαίσιο που διέπει τις δημόσιες συμβάσεις στους τομείς της άμυνας και της ασφάλειας, 
φροντίζοντας παράλληλα για τη βέλτιστη αμυντική προετοιμασία της Χώρας.  

Αναφορικά με τα θέματα των εργαζομένων και την ολοκλήρωση της μεταβί-
βασης αυτά εκφεύγουν των αρμοδιοτήτων του ΥΠΕΘΑ. 
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